
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. augusztus 15-én 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme 
   (Nagykáta, Dózsa Gy. út 2, 6-os bejárat, emelet.) 
 
Jelen vannak: Dorner Gábor polgármester, 
   Agócs Pál alpolgármester, 

Tóth István alpolgármester, 
Botka Sándor, Horváth Nóra, 
Juhász Erzsébet, Marton László,  
Molnár István, dr. Salibáné dr. Pap Terézia, 
Simon László képviselő, 

   Karsainé Magyar Ildikó jegyző. 
      
A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete. 
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete. 
 
Az ülésről igazoltan volt távol Ambrózi Zoltán, Bublos István, Gyüre Pál képviselők. 
 
Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek): Akantisz Miklós a Városgazdálkodási Szervezet  

igazgatója, 
Kiss László a Pénzügyi Bizottság külső tagja, 
dr. Simon Tamás a Jogi, Szociális és 
Egészségügyi Bizottság külső tagja,  
Simon Zoltán a Művelődési, Közoktatási, 
Ifjúsági és Sport Bizottság külső tagja, 
Juhosné Révész Erzsébet a Művelődési, 
Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság külső 
tagja 

 
Dorner Gábor: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, a megválasztott 12 fő képviselő közül 9 képviselő jelen van. Napirend előtti 
felszólalást kért Vincze Miklós Nagykáta, Hosszú utcai lakos, a Jobbik Nagykátai Ifjúsági 
Tagozat Elnökeként. Kérelmét e-mailben juttatta el jegyző asszonyhoz. Az önkormányzat 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló többször módosított 13/2014. (X.22.) 
önkormányzati rendelet 10. § (2) bekezdés i) pontja alapján az ülés elnökének feladatai és 
jogosítványai: maximum 5 percben szót ad az ülésen résztvevő állampolgároknak 
amennyiben szólni kívánnak és az ülés előtt a felszólalási jegyet eljuttatják az ülés 
elnökéhez. Ezen a név, a lakcím feltüntetése mellett a felszólalás tárgyát is jelezni kell. Ha 
az ülés elnöke a szót nem adja meg, a képviselő-testület vita nélkül, egyszerű szótöbbséggel 
hozott döntéssel, azt felülbírálhatja. Fentiek értelmében jegyző asszony tájékoztatta Vincze 
Miklóst, hogy napirend előtti felszólalási igényét felszólalási jegyen kell igényelnie és azt az 
ülés vezetőjéhez kell eljuttatnia. 
Vincze Miklós felszólalási igényét személyesen, írásban jelezte számára, melynek tárgya a 
7-es, 8-as, 12-es választókörzetek helyzete; fiatalok szórakozási lehetőségei, illetve a 
környezetvédelem. Vincze Miklós nem töltötte be a 18. életévét, ezért korlátozottan 
cselekvőképes, de jelen van törvényes képviselője, az édesanyja, így megadja a szót a 
napirend előtti felszólalásra. 
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Vincze Miklós: Köszöni a szót. „Tisztelt jelenlévők! Milyen Nagykátát szeretnének 
megvalósítani címmel olvasom fel beszédemet. Korábban már sokszor és sokféleképpen 
jeleztük Önök felé a problémáinkat, illetve szimpatizánsaink és a nagykátai lakosok… 
(hangfelvételről nem érthető.) Sokan felháborítónak tartják, köztük én is, hogy a város 
vezetősége, az általa közöltekkel kapcsolatban érdemi munkát nem végzett.  Szégyenteljes, 
hogy a városlakók akaratát semmibe veszik, ez főleg a 7-es, 8-as, illetve a 12-es 
választókörzetekre terjed ki. Én magam is ebben a körzetben élek. Ezen körzet lakói azért 
jutatták állítólagosan Gyüre Pált és Marton Lászlót a képviselő-testületbe, hogy problémáik 
megfelelően legyenek orvosolva. Az már pedig végképp vérlázító, hogy a 8. választókörzet 
képviselője Agócs Pál, aki egyben a város alpolgármestere az adott területen semmiféle 
fejlesztésre nem törekednek. Szégyenteljes, hogy ez a három ember semmibe veszi 
szimpatizánsait, már csak azért is, mert egyszer sem reagáltak érdemben a kérésekre, 
Wollner Éva nyílt levelében megfogalmazott hazugságára rohanták körbe a várost egy 
cetlivel, mely egy óvodás kislány hisztijéhez hasonlított, akitől elvették a játékát. Az 
végképp elszomorító, hogy közel két éve jelezte a vezetőség felé, hogy a Kerektói-ágat 
végre ki kellene takarítani, melyre a válasz Akantisz úr felől csak annyi volt, hogy türelmet 
kérnek. Szerintem ez a türelmi idő már oly sokszor eltelt, mivel pontosan 2014. november 
17-én tartott közmeghallgatáson mondtam el problémáimat, de azóta semmi sem változott. 
A júliusi esőzések is megmutatták, hogy szükség van erre a munkára és már nem 
magyarázható a hanyagságuk kifogásokkal és végre a tiszteletdíjak felvétele mellett el 
kellene kezdeniük többek között ezek megoldását.  A területről röviden ennyit. Most még a 
fiatalok szórakozási lehetőségére térnék ki. Az elmúlt években egyetlen egy a fiataloknak 
kedvező sportág lehetőség alakult ki, ez pedig a streetwork out park. Ezenkívül semmilyen 
szórakozási lehetőség nincs, ahol kulturáltan lehetne szórakozni, még a Szabadság téren lévő 
parkban sem, mivel tele van szeméttel, illetve a bűnözőkből álló csapatok miatt. Kérdezném, 
hogy tervez-e az önkormányzat bármiféle szórakozási lehetőséget biztosítani a fiatalok 
számára? Ami pedig a környezetszennyezést és a mezőőrséget illeti, sajnálatos, hogy vannak 
olyan személyek az önkormányzatban, akiknek nem érdekük a minket körülvevő szemét 
szaporodásának megállítása és nem kizárt, hogy vannak olyan emberek, akik 
asszisztálhatnak is mindehhez. A szeméthegyek kialakulásának megállítására egy lehetőség 
van, a mezőőrség, melynek ügyében még tavaly a Jobbik Ifjúsági Tagozata aktivistái több 
mint 1000, pontosan 1045 aláírást gyűjtöttek össze és mindezt az álhírekkel ellentétben nem 
az önkormányzat nevében. Szintén kérdezném, hogy hol tart a mezőőrség ügye, mert pár 
kivétellel az önkormányzat tagjai erősen hallgatnak az adott szervezet létrehozásáról. 
Mindezen feltevésekre várom érdembeli válaszaikat.” 

Dorner Gábor: Köszöni a felszólalást. Ugyan válaszadási kötelezettsége nincs szeretné 
elmondani, hogy végre nem a facebookon és nem a Jobbikos hírportálokon hallanak ezekről 
a problémákról. Az, hogy egy facebook oldalon megjelenik valami, hogy nyílt levél 
Nagykáta város vezetőinek, azzal nem tudnak mit kezdeni. Külön köszöni, hogy vette a 
bátorságot és eljött az ülésre beszámolni a problémákról. A kérdések közül kezdjék a mezei 
őrszolgálattal. A mezei őrszolgálat megalakításához rendeletet kell alkotnia Nagykáta Város 
Önkormányzatának. Tájékoztatja Vincze Miklóst, hogy a rendelet-tervezet elkészült és a 
következő ülések egyikén tárgyalni fogja a testület. Itt azért jóval több problémát kell 
megoldani, mint azt, hogy kitalálja valaki, hogy mezőőrséget szeretnének létrehozni, hiszen 
helységet kell kialakítani, biztosítani, gépjárművet kell beszerezni és megfelelő 
végzettséggel rendelkező humánerőforrást kell felvenni. A környezetszennyezéssel 
kapcsolatban elmondja, hogy a „hűtősök” folyamatos felszólítása megtörténik. A múlt héten 
is több felszólítás kiküldésére került sor a közterület-felügyelők részéről. A Nemzeti Adó-és 
Vámhivatallal, a Rendőrséggel, a Környezetvédelmi Felügyelőséggel, illetve a közterület-
felügyelőkkel közösen egy akcióra került sor, mely alapján három helyszínen több millió 
forintos bírság kiszabására került sor, sőt a hűtők elszállítása is megtörtént. A közelmúltban 
3 db vadkamera került beszerzésre a Városgazdálkodási Szervezetnél, melyet a szennyezés 
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frekventált helyszínein fognak kihelyezni. A Duna-Ipoly Nemzeti Parkkal együttműködési 
megállapodást kötött az önkormányzat. Éppen ők szedtek össze nagyon sok hűtőt a határban 
és szállítottak a saját telephelyükre és az önkormányzat segítségét kérték a szemétlerakóba 
történő elszállításhoz. Tehát az, hogy ezen a téren nem történt semmi, úgy gondolja, hogy 
nem állja meg a helyét.  A Kerektói-ággal kapcsolatban elmondja, hogy az a Tápió-Hajta 
Vízgazdálkodási Társulat területe és nem az önkormányzaté. 
 
Vincze Miklós: Idáig minden évben az önkormányzat takarította, amikor takarította. 
 
Dorner Gábor: Ő is meghallgatta Vincze urat kéri, hogy hadd fejezze be a mondanivalóját 
és utána lehetőséget biztosít a reflektálásra. A vasúton túli terület elhanyagolásával 
kapcsolatban elmondja, hogy lehetőségük szerint mindenhol próbálnak helytállni és a több 
éves, évtizedes lemaradásokat pótolni. Ez egyik napról a másikra nem megy, ezt tudomásul 
kell venni mindenkinek. A 7-es és 8-as választókerület mellett, mely aszfaltos út 
szempontjából az élen jár Nagykáta viszonylatában, megemlítené a 2-es választókerületet, 
mely az egyik legelmaradottabb körzet utak, járdák és vízelvezető árkok tekintetében. Tehát 
az, hogy csak a vasúton túli területen van probléma, az nem igaz, mindenhol van. Sorolhatná 
még a megoldandó feladatokat, mely való igaz a vasúton túli területekre is vár, ahogy 
kapacitásuk engedi meg fogják a problémákat oldani. Egy felhőszakadás után pedig ő is tud 
nagyszerű felvételeket készíteni bármelyik utcáról. A Vasút utcáról például, melynek egy 
szakasza nem az önkormányzat tulajdona, hanem a MÁV-é. Folyamatos levelezésben 
vannak a MÁV-val, végre sikerült egy olyan illetékest találni, aki eljött Nagykátára és 
elmondhatták neki a problémát. Ki fognak vele menni a helyszínre, mert a Vasút utca 
vízelvezetését meg kell oldani.  Tudják, hogy milyen problémák vannak, de az, hogy nem 
foglalkoznak vele, azt visszautasítja. Ennyit szeretett volna elmondani, megadja a szót 
Akantisz Miklósnak, a Városgazdálkodási Szervezet igazgatójának. 
 
Akantisz Miklós: Megköszöni, hogy hivatalos útra terelték a problémák ismertetését és 
nem innen-onnan kell információt kapniuk a problémákról. Nem is érti, hogy miért vannak 
itt, hiszen vannak hivatalos megkeresési lehetőségek, vannak fogadóórák, ahol lehet 
tájékozódni arról, hogy mit csinál az önkormányzat, mit csinál a Városgazdálkodási 
Szervezet. A polgármester úrnak, alpolgármester uraknak és a képviselőknek is van 
fogadóórájuk, úgy gondolja, hogy az első lépés - és mindenkinek javasolja, akinek ilyen 
gondolata van-, hogy keresse meg a tisztségviselőket és kérjen hivatalos állásfoglalást, 
illetve tájékozódjon arról, hogy milyen munkát végeznek. A Kerektói-ág tisztításával 
kapcsolatban elmondja, hogy a Városgazdálkodási Szervezet segítséget nyújt a Tápió-Hajta 
Vízgazdálkodási Társulatnak, mert ők sem bírják a hozzájuk tartozó terület tisztítását. Most 
is két ember dolgozik, ki lehet menni, meg lehet nézni. Tavaly is tisztították a Kerektói-ágat, 
kiszedték a gátat képző anyagokat, úgy mint foteleket, ágyakat, stb. Tudni kell, hogy 8 km2 

területen kell munkát végeznie a Városgazdálkodási Szervezetnek, melyre három embere 
van. A vízelvezető árkok nagy részét a lakosságnak kell tisztítania, mert az ő ingatlana előtt 
van. Hozzá nem ment senki olyan panasszal, hogy vízkár érte volna az esőzések során. Az 
utóbbi három évben ilyen eset nem volt. Az önkormányzat a saját vízelvezető árkait 
megpróbálja maximálisan kitakarítani, ezzel kapcsolatos közmunka programja is van az 
önkormányzatnak. Tudni kell, hogy a legvizesebb terület nem a Vasúton túli terület, hanem 
Nagykáta más része, ahol igenis valós problémák vannak. Vannak földes utak, ahol megáll a 
víz, ha nagy mennyiség esik és sajnos olyan mennyiségű eső esett, hogy sokszor tényleg 
nem bírt elszikkadni egy félórán belül vagy egy napon belül sem a víz, ez természeti 
sajátosság. Tudomásul kell venni, hogy ha esik az eső, akkor víz van az árokban, vizesek az 
utak. Polgármester úr szólt neki, hogy nézze meg, hogy mennyire hanyagolták el a vasúton 
túli területet. A Tüzelő utcai Általános Iskolában kicserélték a járófelületet, felújították a 
WC-ket, megjavították a tetőszerkezetet. Majdnem az összes földút új útalapot kapott, le 
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lettek murvázva, a szugok és a „fautcák” is, melyek a Vasúton túli területen találhatók. A 
vasúton túli területet ellátó közösségi épület a Mátray Gábor Általános Iskola és a 
„Hancurka óvoda”, mely épületekre közel 7 millió Ft-ot költött az önkormányzat az elmúlt 
bő két évben. Kitisztították a Clarion és a vállalkozók közötti föld utat, amit most már 
használhatnak a mezőgazdászok a területeik megközelítésére. A Vasút úton felszedték az 
eltört vízelvezető elemeket és újakat raktak le. Ugyanezeket a munkálatokat elvégezték a 
Szilva utcában is, a Wass Albert utcában és a Szilva utcában árkot burkoltak és még 
sorolhatná az elvégzett munkálatokat. Csak észre kellene venni vagy megkérdezni, hogy 
milyen munkákat végeztek el és utána fel lehet tenni különböző dolgokat, hogy még mit 
szeretnének. Úgy gondolja, hogy ez lenne a hivatalos menete ezeknek a dolgoknak és meg is 
köszönné, ha minden nagykátai lakos így járna el. 
 
Tóth István: Köszöni az észrevételeket, de azért egy valamit tudomásul kell venni 
Nagykátán élnek, Nagykáta egy kisváros, ennek a városnak megvannak az értékei, az 
értékeket helyén kell kezelni. Nagykátán van egy 160 tagú labdarúgó szakosztály, ami 10 
csapattal rendelkezik, az óvodás korcsoporttól az öregfiúk korcsoportig. Létezik Nagykátán 
egy Tápiómente Táncegyüttes, melynek az utánpótlás csoportjában szintén gyerekek 
táncolnak, létezik egy sakkszakosztály, ahol szintén gyerekek vannak. Létezik egy Futsal 
Szakosztály, ahol fiatalok sportolhatnak, van egy kosárlabda csapat, ami ugyan 
gyerekcipőben jár, de létezik. A rossz dolgokat ő is holnap estig tudná sorolni és az ötleteit 
is, de a megvalósításhoz adózó emberek adóforintjai kellenek. A Hosszú utca nincs 
leaszfaltozva majd sorra fog kerülni, de nem a Hosszú utcából áll Nagykáta város. Rengeteg 
körzet van, ami nagyon rossz állapotban van. Ahhoz, hogy ez a város a kultúrában, a 
sportban a lehetőségeihez képest élen járjon, ahhoz mindent a helyén kell kezelni. Nagyon 
sajnálja, hogy egy politikai jellegű műsort próbál Vincze Miklós itt előadni, holott itt nem a 
politikáról kell, hogy szóljon a dolog, hanem a munkáról. Higgye el, hogy reggeltől-estig 
nagyon sokat dolgoznak polgármester úrral és a képviselőkkel együtt, hiszen sok ötletük 
van, amit meg kell valósítani, illetve a Polgármesteri Hivatal magában is sokat dolgozik. 
Nem gondolja azt, hogy ezt a várost ilyen degradáló módon kellene kezelni, számára ez egy 
kicsit sértő. 
 
Agócs Pál: Közel egy éve, amikor állítólag hisztizve körbeszaladták a várost, bár úgy 
gondolja, hogy épp a Jobbik Ifjúsági Tagozata gyűjtött aláírást, melyből konfliktus 
keletkezett, annak kapcsán beszélgettek Vincze úrral. Felajánlotta neki, hogy bármikor, 
bármilyen témában ő is és a testület bármelyik tagja felvilágosítást ad. Szeretné 
megkérdezni, hogy az elmúlt egy évben hányszor vette igénybe ezt a lehetőséget? Hivatalos 
fórumon bármelyiküktől kért-e információt? 
 
(Marton László képviselő elhagyja az üléstermet.) 
 
Vincze Miklós: Az elmúlt egy évben egyszer sem, mivel nem ő volt az elnök. 
 
Agócs Pál: Teljesen mindegy, hogy elnök vagy állampolgár. Felmerült Vincze úrban egy 
kérdés, be tud jönni a hivatalba és személyesen válaszol a kérdésre. Ha bármikor olyan 
problémája van, hogy hallott valamiről valamit és szeretne róla pontos képet kapni, akkor 
nagyon szívesen elmondják, hogy az adott témában hol tartanak, mit tudtak eddig 
megvalósítani, mik a nehézségek. Ezen a beszélgetésen még azt is felajánlotta Vincze úr, 
hogy ha valamiben az önkormányzat segítségére tud lenni, akkor azt megteszi. Elmondta, 
hogy egy éve hivatalos információt nem szerzett be, viszont a facebookon folyamatosan 
jelennek meg különböző írásaik, aminek úgy gondolja, hogy el lehet mondani, hogy semmi 
valóság alapja nincs. Nem a MOL kúton kell beszerezni az információkat. Be kell jönni 
információt kell kérni, megvan a hivatalos fórum, amit most megtett Vincze úr, ennek 
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örülnek, mert itt tudnak elmondani olyan dolgokat, amit nyugodtan meg lehet írni, mert 
valóság alapja van. Szeretné, ha ezentúl is bármikor, amikor kételye vagy kérdése támad 
Vincze úrnak, akkor bejönne és megválaszolnák ezeket a kérdéseket. Ha az elmondottak 
alapján még mindig úgy érezné, hogy szükséges cikket írni, akkor azt tegye meg, 
természetesen joga van hozzá, de kéri, hogy mindig a valós információkat közöljék.  
 
(Juhosné Révész Erzsébet a Művelődési, Közoktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság külső tagja 
elhagyja az üléstermet.) 
 
Simon László: Nem szeretné ismételni az előtte elhangzottakat. Neki az az érzése a 
felolvasott első három sorról, hogy mindegyike tartalmaz egy enyhe becsületsértést: érdemi 
munkát nem végez a képviselő-testület, 7-es, 8-as, 12-es választókörzetben nem folyik 
semmilyen munka, a fejlesztésre nem törekszik ez a képviselő-testület, nem érdekük a 
szemétszaporodásának a megállítása. 
 
Agócs Pál: Sőt, egyesek asszisztálnak hozzá. 
 
Simon László: Ezek nagyon erős kijelentések, úgy gondolja, hogy a becsületsértés határát 
feszegetik. „Vagy pár kivétellel erősen hallgatnak a képviselők a mezőőrségről.” Tegye meg 
azt Vincze úr, hogy elmondja ki az a pár kivétel, aki ebben témakörben megfelelő aktivitást 
képvisel akár Vincze úr irányába, akár a nagykátai lakosok irányába, nagyon kíváncsi lenne 
Vincze úr véleményére. Nem tudja, hogy tudja-e Vincze úr, hogy melyik a 3-as 
választókerület? Ez a város főútvonala feletti északi rész. Menjen el, nézze meg milyen 
állapotban vannak az utak. Azon dolgozik polgármester úr és alpolgármester urak 
vezetésével a képviselő-testület, hogy előkészítse, hogy minden területen megfelelő 
minőségű útalapok készüljenek ugyanúgy, ahogy a vasúton túli területen. Ő, mint a 3-as 
választókerület képviselője irigykedik annak a két körzetnek a képviselőjére, mert az ő 
körzetében egy aszfaltos utat nem tudtak építeni az elmúlt 8 évben. Esetleg, ha ennek a 
miértjére kíváncsi Vincze úr, akkor kérdezze meg azokat az embereket, akik segítenek neki 
abban, hogy a testületi ülésen megjelenjen és ezeket a sértésekkel tűzdelt, Vincze úr által 
tényként kezelt dolgokat felsorolja. Egyelőre ennyit szeretett volna elmondani, de ha még 
eszébe jut valami, akkor reagálni fog. 
 
Molnár István: A mezőőrség felállításával kapcsolatban szeretne válaszolni Vincze 
Miklósnak a Nagykátai Gazdakör elnökeként. Téves felfogás és nincsenek tisztában vele, 
hogy a mezőőri szolgálat működési szabályzatában nem szerepel a külterületi illegális 
szemét lerakók megszüntetése és az illegális lerakás megakadályozása. A mezőőri szolgálat 
teljesen másról szól, mint amit egyesek gondolnak. Attól, hogy a mezőőrség létrejön attól 
csodát ne várjon senki. 
 
Dr. Simon Tamás: Elmondja, hogy az előtte szóló képviselők hozzászólásával egyetért, 
viszont egy dologban igaza van Vincze úrnak, csak az nem az önkormányzat feladatköre, 
nevezetesen a Szabadság téren esténként összegyűlő fiatalok, akik a randalírozástól kezdve a 
megengedhetetlen viselkedésig mindent megvalósítanak, erről viszont nem az önkormányzat 
tehet. A rendőrség feladata lenne, hogy ezt a helyzetet megszüntesse, de a fiatalokban is 
lehetne olyan összefogás, hogy nem ordítoznak, kábítószereznek, italoznak, hanem 
megpróbálnak normális, emberi módon viselkedni. Ezzel a dologgal egyetért, a többivel 
nem. 
 
(Horváth Nóra képviselő távozik az ülésről.) 
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Simon László: Tett fel kérdéseket és szívesen fogadná Vincze úr válaszait. Melyik 
képviselőnek nem érdeke a szemét szaporodásának a megállítása. Legyen szíves nevesítse  a 
képviselőket! 
 
Vincze Miklós: Ne haragudjon képviselő úr, nem fog senkit nevesíteni, mert nem akarja, 
hogy utána attól legyen hangos a Nagykátai Híradó, mint szokott lenni, hogy Vincze Miklós 
ide kötődik, oda kötődik. 
 
Dorner Gábor: A Nagykátai Híradóban mikor szerepelt Vincze Miklós? 
 
Vincze Miklós: Ő egyszer sem, de nagy esély van rá. 
 
Simon Zoltán: Annyi, mint hogy elmarad a karácsony! 
 
Vincze Miklós: Nevethetnek, meg élcelődhetnek rajta, de például, amikor a februári 
számban megjelent az évértékelő, akkor abban szó volt szélsőséges hírportálokról, stb. 
 
Dorner Gábor: De Vincze Miklós nem szerepelt az újságban? 
 
Vincze Miklós: Vincze Miklós nem szerepelt, de akkor is általánosítva szerepeltek a 
dolgok, akkor most ő is hadd általánosítson. 
 
Dorner Gábor: Akkor nincs reagálás? 
 
Vincze Miklós: Nincs. 
 
Dorner Gábor: Lezárja a témát. Köszöni a felszólalást. 
 
Vincze Miklós: Köszöni, hogy válaszoltak kérdéseire. 
 
(Vincze Miklós és törvényes képviselője távozik az ülésről.) 
 
Dorner Gábor: A képviselő-testületi ülés anyagát mindenki megkapta.  Várja a kérdéseket, 
észrevételeket a napirendi ponthoz, amennyiben kérdés, észrevétel nincs kéri, aki a 
napirendi pontot elfogadja kézfelemeléssel jelezze azt. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
napirendi pontot fogadta el: 
 
225/2016. (VIII.15.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Napirendi pontok: 1./ Eljárást lezáró döntés a „Háziorvosi rendelő épületének építése II.”  

     tárgyban indított közbeszerzési eljárásban 
Előadó: polgármester 

 
1./ Napirendi pont 
Eljárást lezáró döntés a „Háziorvosi rendelő épületének építése II.” tárgyban indított 
közbeszerzési eljárásban (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.) 
 
Dorner Gábor: Kéri Karsainé Magyar Ildikó jegyző asszonyt, a bíráló bizottság elnökét 
ismertesse a bíráló bizottság javaslatát.  
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Karsainé Magyar Ildikó: A bíráló bizottság írásbeli szakvéleménye kiküldésre került 
minden képviselő részére. A képviselő-testület döntése alapján a kijelölt 4 gazdasági 
szereplő az ajánlattételi határidő lejártáig benyújtotta ajánlatát. A hiánypótlásnak az ER-
QUALITY Bt. nem tett eleget, ezért ajánlata érvénytelen. A másik három ajánlattevő 
ajánlata érvényes. Figyelembe véve, hogy a legkedvezőbb árérték arányt tartalmazó 
árajánlatot helyezték előtérbe, a bíráló bizottság a BUL-BAU Kft.-t javasolja az eljárás 
nyertesének kihirdetni. Javasolják, hogy a képviselő-testület második nyertest is hirdessen 
arra az esetre, ha az első nyertes nem írja alá valamiért a szerződést, mert akkor 
automatikusan a második lép be a helyére, aki Kovács Viktor egyéni vállalkozó volt. 
Amennyiben kérdés van a napirendi ponttal kapcsolatban szívesen válaszol. 
 
Dorner Gábor: A bizottságok összevont bizottsági ülésen tárgyalták a napirendi pontot.  
Kéri Juhász Erzsébetet, a Jogi, Szociális és Egészségügyi Bizottság elnökét ismertesse a 
bizottságok javaslatát. 
 
Juhász Erzsébet: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták, mivel a BUL-BAU Kft. 
nyújtotta be a legkedvezőbb ajánlatot, ezért a bizottságok javasolják, hogy a BUL-BAU 
Kft.-vel történjen meg a szerződéskötés. 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket a napirendi ponttal kapcsolatban.  
 
Botka Sándor: Lehet, hogy az ő figyelmét kerülte el, de nem látta a vállalási összeget, csak 
a súlyozott számokat. 
 
Dorner Gábor: A bíráló bizottsági szakvéleményében szerepelt a vállalási összeg. 
 
Karsainé Magyar Ildikó: Igen szerepelt benne, mindjárt kikeresi. 
 
Botka Sándor: Köszöni, megtalálta. 
 
Molnár István: Kérdése, hogy időben belefér a BUL-BAU Kft-nek a munka elvégzése, 
mert most még az óvoda épület felújításán dolgoznak? 
 
Dorner Gábor: Vállalta, hogy a belső munkálatokkal elkészül a határidőig. 
 
Molnár István: Csak azért kérdezte, mert már sokat csúsztak a munkák elkezdésével. 
 
Dorner Gábor: Ráadásul még olyan probléma is van a gázbekötéssel, - amit már 
elindítottak -, hogy a bekötéseket 6 hónapos határidővel vállalja a szolgáltató. A testület az 
eljárás eredményéről a közbeszerzésekről szóló törvény vonatkozó szakasza alapján név 
szerinti szavazással dönt. Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy a kiosztásra került 
összeférhetetlenségi nyilatkozatokat szíveskedjenek kitölteni és aláírni. Jegyző asszony 
ABC sorrendben olvassa fel a képviselők nevét, kéri „igen”-nel, „nem”-mel, vagy 
“tartózkodom”-mal jelezzék véleményüket. 
 
A Képviselő-testület a név szerinti szavazás eredményét figyelembe véve (név szerinti 
szavazás dokumentuma az eredeti jegyzőkönyv 4. számú melléklete) 8 igennel, nem szavazat 
és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:  
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226/2016. (VIII.15.) számú Képviselő-testületi 
h a t á r o z a t  
 
Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat „Háziorvosi rendelő 
épületének építése II.” tárgyú közbeszerzési eljárása során az eljárást lezáró döntést az 
alábbiak szerint hozza meg: 
 
1. A képviselő-testület megállapítja, hogy a BUL-BAU Építőipari, Kereskedelmi és 

Szolgáltató Kft. (2760 Nagykáta, Vörösmarty u. 10.) ajánlattevő ajánlata érvényes, az 
ajánlattevő alkalmas a szerződés teljesítésére. 

 
2.  A képviselő-testület megállapítja, hogy Kovács Viktor egyéni vállalkozó (2760 

Nagykáta, Sport u. 8.) ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a 
szerződés teljesítésére. 

 
3. A képviselő-testület megállapítja, hogy az ER-Quality Kereskedelmi és Szolgáltató Bt. 

(2760 Nagykáta, Kossuth Lajos út 163/6.) ajánlattevő ajánlata az eljárást megindító 
felhívás 27.5. pontjában és a Kbt. 66. § (6) bekezdésében előírtakkal ellentétben nem 
tartalmazza az alvállalkozók igénybe vételére és az ismert alvállalkozók megjelölésére 
vonatkozó nyilatkozatot, így az ajánlat a Kbt. 73. § (1) bekezdés e) pont szerint 
érvénytelen.  

 
4. A képviselő-testület megállapítja, hogy a Kovács Intarzia Kft. (2760 Nagykáta, Gyóni 

Géza u. 6. tetőtér 15.) ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a 
szerződés teljesítésére. 

 
5.  A képviselő-testület megállapítja, hogy a közbeszerzési eljárás eredményes. 
 
6. A képviselő-testület megállapítja, hogy a közbeszerzési eljárás során a legkedvezőbb 

ajánlatot a BUL-BAU Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (2760 Nagykáta, 
Vörösmarty u. 10.) ajánlattevő ajánlata tartalmazta, így a közbeszerzési eljárás 
nyertese a BUL-BAU Építőipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 

 
7. A képviselő-testület megállapítja, hogy a következő legkedvezőbb ajánlatot Kovács 

Viktor egyéni vállalkozó (2760 Nagykáta, Sport u. 8.) ajánlata tartalmazza. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Dorner Gábor: Várja a kérdéseket, észrevételeket képviselőtársaitól. 
 
Simon Zoltán: Visszatérve a gázbekötésre, nem tudja, hogy kötelező-e gázzal fűteni,  az 
infrapanel árammal működik  és nem biztos, hogy a bekerülési költsége drágább lenne, mint 
a gázfűtésnek. 
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Dorner Gábor: Az a baj, hogy az engedélyes tervek és az érvényes engedélyek 
gázbekötésre szólnak már nincs idő változtatni rajta. Amennyiben más kérdés, észrevétel 
nincs, megköszöni a jelenlétet és az ülést bezárja. 
 
 
 

- k m f - 
 
 
 
Karsainé Magyar Ildikó      Dorner Gábor 
  jegyző        polgármester 


